



Règlement  
By-law

4661

Modification au règlement 2325 créant le Conseil des Arts de la région métropolitaine de Montréal, déjà modifié par les règlements 2830, 2936, 3172 et 3268.

A la séance du conseil de la ville de Montréal tenue le 12 septembre 1973,

le conseil décrète:

**1.** — Le paragraphe 4 du deuxième alinéa de l'article 1 déjà modifié par les règlements 2936, 3172 et 3268, est remplacé par le suivant:

"4. Le prix à décerner consistera dans le versement à l'auteur de l'ouvrage primé d'une somme de \$3,000.00;"

**2.** — Le paragraphe 5 du deuxième alinéa de l'article 1 déjà modifié par les règlements 2936, 3172 et 3268, est remplacé par le suivant:

"5. Le Conseil des Arts paie les frais d'attribution du prix et les autres frais incidents;"

Amendment to By-law 2325 creating the Greater Montreal Council of Arts, as already amended by By-laws 2830, 2936, 3172 and 3268.

At the meeting of the Council of the City of Montreal held on September 12, 1973,

Council ordained:

**1.** — Subparagraph 4 of the second paragraph of article 1 as already amended by By-laws 2936, 3172 and 3268 is replaced by the following:

"4. The prize to be awarded shall consist in the payment to the author of the prize work of a sum of \$3,000.00;"

**2.** — Subparagraph 5 of the second paragraph of Article 1 as already amended by By-laws 2936, 3172 and 3268 is replaced by the following:

"5. The Council of Arts shall pay the expenses for the awarding of the prize and other incidental expenditures;"

— LE MAIRE,

LE GREFFIER DE LA VILLE,

POUR LA VILLE DE MONTREAL,

Montréal le SEP 13 1973